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Pan MarekWojtkowski
Prezydent Miasta Wloclawek

Interpelacje miqdzysesyjne !

1. Proszq o wyjaSnienie dlaczego wyciqto w pieri zdrowe drzewa na placu przy siedzibie MOpR na
ul. Ogniowej. Proszq podad jaki byl koszt wycinki i koszt oor"ych nasadzefi w tym miejscu. Czy
spoiytkowane na ten cel fundusze nie mogly byf wykorzystane na ime bardziej pAA." pot rebyrri"st"?

2. Mieszkaricy Zazarncza s4 zbulwersowani czystoSciq wind oraz ich otoczenia zainstalowanych przy
ul. Toruriskiej. Windy wymagajqposprz4tania i umycia oraz stalego biezEcego utrzymania ich
w czysto6ci i porz4dku.

3. 9d 1-go maja cmentarz na Pinczacie zostal pnejQty w utrzymani e przezsp6lkq ,,Baza,,.Mieszkar{cy
skarZq siq na zaro6niqte alejki przez chwasty i trawq. Dotylhczas takie niechlujinvo nie mialo miejsca.

4' Proszq o uporz4dkoy*i. placu na rogu ul. 3-go maja i Starego Rynku naleiqcego do miasta poptzez
wykoszenie chwast6rar porastaj4cych w tym miejscu. rego wygtad ZIe Swiadczy i wlafcicietu lai.im lestGmina Miasto Wloclawek.

5' Proszq r6wnie2 o usuniqcie chwast6w przy plocie boiska Szkoly Podstawowej nr 3 od sfiony ul. Lqgskiej.

6' Na rogu ul. Kr6lewieckiej i_Cyganka jest drzewo, Iit6rego uschniqte konary zagrazaj4 bezpieczer{strnru
przechodni6w. Wnoszq o ich wyciqcie.

7' \" placu zabaw przed SP *.? * ulicy Cyganka na drzewach s4 uschnigte konary zagraiaj4eebawi4cym
siq tam dzieciom. Proszq o ich wyciqcie.

8' 
!ro-92-e 

o usuniqcie uschniqtych drzew i krzew6w na ul. Torur{skiej przy pierwszej kladce oraz w poblizu
Sp5tdzielni Inwalid5w. tch stan zagraLabezpieczer{stwu w ruchu 

"dr;g;*y* 
o.., po."trodniom.

9' Na Starym Rynku na dvewach glogu s4 uschniqte konary, kt6re zagrrtaj4 bezpieczeristwu
wlpoczywaj4cym tam mieszkaricom. proszq o ich usuniqcie.

10' Przy wieidzie na ul..Szkoln4 od stronyS. lP II znajduje siq glqboki tvyb6j zagraLaj4cybezpieczenstwu
w ruchu drogowSrm jak i powaznym uszkodzeniem iamoctroJow. wnosrq nap;aweplhi wtym

miejscu.

11' Mieszkancy 
TITP 1y.:zczeg6lnoSci.osoly.stars-ze 

prosza o lapfawe chodnik6w na ul. pmechodniej,

*::::n^tl^.::t.1:T"5i posiadaj4 ich zdaniem zU5'i auze nachylenie w kierunku jezdni tej ulicy.
Proszq o ich modernizacjq.

/V\
(glnoatzas dviuru t*:.t."IlyT.:.: ob,r"elskiejrozmawialem z pansnvem Malgorzat4i Dariuszem

Pani Malgorzata jest jedn4 z 26 os6b w polsce posiadaiEc4 pomimo swej
niepelnosprawnoSci dar malowania stopami. panstr,yo prosz4 pana prezydenta o

3:*:_"::_y::!1o"r.""i" y r"k:t"* publicznvch naszego miasta z pokazem arrvstvcznvm pani
Matrgorzaty. Byla by to swieura lekcja wychowi.cza dla=naszych uczni6w.


